
Sprawozdanie  

z międzysesyjnej działalności Burmistrza  

za okres od dnia 26 czerwca do 19 sierpnia 2020 r. 

 

W dniu 26 czerwca byłem w Starostowie Powiatowym na co miesięcznym spotkaniu                               

z  władzami powiatu nidzickiego.   

29 czerwca rano spotkałem się z Prezesem PUGK oraz Dyrektorem Powiatowego Zarządu 

Dróg w Nidzicy. 

W godzinach po południowych w hali widowiskowo-sportowej odbyło się walne zebranie 

sprawozdawczo-wyborcze MKS Start. 

30 czerwca spotkałem się z Dyrektorem SP nr 1 oraz Dyrektor MOSiR (ośrodek w Nataci)   

Następnie byłem w Działdowie na posiedzeniu EZG ,,Działdowszczyzna’’. 

1 lipca byłem na spotkaniu w Urzędzie Marszałkowskim ( + ISOROC) 

3 lipca byłem na spotkaniu w KOWR. W tym dniu spotkałem się również z Nadleśniczym 

Nadleśnictwa Nidzica. 

7 lipca odbyło się spotkanie z mieszkańcami w sprawie elektrowni fotowoltaicznych. 

8 lipca wraz z Kierownikiem Wydziału Techniczno-Inwestycyjnego spotkaliśmy się                              

z wykonawcą robót GUT-BRUK. W tym dniu byłem w Miejskim Ośrodku Pomocy 

Społecznej na spotkaniu ze Związkami Zawodowymi. 

9 lipca z Panią Marszałek Sylwią Jaskulską oraz Sołtysem Sołectwa Bartoszki Radosławem 

Sobańskim podpisaliśmy umowę na dofinansowanie projektu w ramach Małych Grantów 

Sołeckich Marszałka Województwa Warmińsko – Mazurskiego. 

W tym samym dniu odbyło się spotkanie w sprawie boiska w Rączkach. 

15 lipca rano odbyło się spotkanie ze wspólnotą mieszkaniową ul. Sienkiewicza 6. W tym 

dniu spotkałem się z Dyrektor RDOŚ w Olsztynie.  

16 lipca wraz z Wicestarostą Panem Pawłem Przybyłkiem byliśmy we Frąknowie na 

zaproszenie Pani Sołtys.  

17 lipca spotkałem się z Dyrektor CUW w sprawie inwestycji w jednostkach oświatowych, 

następnie byłem na spotkaniu z Prezesem PUGK.  

20 lipca wziąłem udział w posiedzeniu Rady Nadzorczej MWiK. 

21 lipca byłem u Starosty na spotkaniu z delegacją z Niemiec.  

23 lipca zorganizowałem spotkanie, na którym omawialiśmy temat osób bezdomnych                             

i uzależnionych od alkoholu. Stworzyliśmy mapę działania rozpoczynającą proces 

resocjalizacji tych osób. 

W spotkaniu uczestniczyli Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Danuta 

Kamińska, Kierownik PCPR w Nidzicy Anna Kalinowska, Specjalistki Psychoterapii 



Uzależnień Lidia Mielczarek i Agnieszka Witkowska, Prezes Stowarzyszenia Rodzin 

Abstynenckich NIDA Roman Sobczyk oraz Wicestarosta Paweł Przybyłek.  

24 lipca spotkałem się z Prezesem TV Mazury.  

27 lipca byłem na spotkaniu w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej.  

28 lipca wraz z Dyrektor i pracownikami MOSiR byliśmy w ośrodku w Nataci.  

29 lipca byłem na spotkaniu w Szkole Podstawowej nr 2.  

31 lipca odbyło się spotkanie z projektantem, Kierownikiem Wydziału Techniczno-

Inwestycyjnego oraz Dyrektor MOPS w sprawie Centrum Opiekuńczego.  

15 sierpnia w imieniu władz samorządu Gminy Nidzica złożyłem kwiaty pod tablicą 

Marszałka Józefa Piłsudskiego i na Cmentarzu Wojskowym w Nidzicy. 

17 sierpnia odbyło się posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony 

Przeciwpożarowej i Ochrony Środowiska oraz posiedzenie Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego.  

18 sierpnia odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty, Sportu i Zdrowia.  

19 sierpnia odbyło się posiedzenie Komisji Kultury, Turystki, Ochrony Dziedzictwa 

Narodowego, Pomocy Społecznej i Pomocy Osobom Niepełnosprawnym. 

 

 

 

Burmistrz Nidzicy 

/-/Jacek Kosmala  
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